
 

 

 
 
 

AMENDEMENT    
 
Onderwerp:   Haalbaarheidsonderzoek tweede sporthal Wognum resp. capaciteitsproblematiek        
Agendapunt:  C.1 
Ingediend door:  T. Beerepoot (VVD), A. Meester (BAMM) 
 
De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 25 april 2019; 
Gelet op artikel 33 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad van 
de gemeente Medemblik 2018-2020, 
 
Constaterende dat: 

 het capaciteitstekort door Synarchis in haar rapport onomstotelijk is aangetoond;     

 de gezamenlijke sportverenigingen en de kernraad Wognum het gymnastieklokaal open wensen te 
houden;                                                                                   

 er door WGC een handtekeningenactie om het gymnastieklokaal open te houden opgestart is en er 
reeds 190 handtekeningen verzameld zijn; 

 de gezamenlijke sportverenigingen wensen dat ook de permanente opties onderzocht worden en dat er 
bovendien onderzoek wordt gedaan naar de beste locatie voor de sporthal;  

 er door de gezamenlijke sportverenigingen en de kernraad Wognum een handtekeningenactie opgestart 
is waarbij er (nader) handtekeningen opgehaald zijn. 
 

Overwegende dat:  

 de zaalsportverenigingen aangegeven hebben dat zij  350 meer uren nodig hebben dan dat er ingeschat 
is;              

 WGC (Gymnastiek) en Esopus (Tafeltennis) nadrukkelijk  hebben aangegeven dat, ondanks dat er 
onderhoud aan het gymnastieklokaal nodig is, zij het gymnastieklokaal willen blijven gebruiken; 

 het capaciteitsprobleem niet opgelost wordt wanneer het gymnastieklokaal dicht gaat; 

 de gezamenlijke Wognumse verenigingen en de kernraad Wognum  nadrukkelijk  voor een uitgebreider 
onderzoek pleiten; 

 de jaarlijkse  kapitaalslasten  van een  permanente sporthal lager zijn, een  permanente sporthal 
esthetisch verantwoorder, minder gehorig is en tevens duurzamer is;            

 Synarchis geadviseerd heeft om op basis van een bouwteamconstructie de bouw van een permanente 
hal te organiseren. 

 
Besluit: 
Punt 2. van het besluit te vervangen door de volgende tekst:  

2.  Te onderzoeken wat de beste locatie is (de Bloesem of Spartanen) voor een    
  permanente sporthal en te onderzoeken of deze met een maximale aanneemsom van  

€ 2.500.000 excl. BTW gerealiseerd kan worden en in dit onderzoek ook de jaarlijkse 
exploitatiekosten mee te nemen. Dit onderzoek dient plaats te vinden in goed overleg met de 
klankbordgroep namens de Wognumse zaalsportverenigingen en de kernraad Wognum. 

   
de volgende punten aan het raadsbesluit toe te voegen:  

4.  Het  gymnastieklokaal aan de Sportlaan open te houden totdat het langetermijn- 
 accommodatiebeleid duidelijkheid biedt over de haalbaarheid hiervan.        
5. Zolang de permanente sporthal niet geplaatst is (met een maximum van drie seizoenen/ 

 jaren) gedurende de maanden oktober t/m maart een procedure te starten om een blaashal te 
(laten) plaatsen op het  terrein naast het tennisveld.  

6. Bij te dragen in een eventueel exploitatietekort tot een maximum van € 10.000,-- per jaar, te 
dekken uit het topsportbudget. 

 
Ingediend door:  
 
…………………..  ……………………………… 
T. Beerepoot (VVD) A. Meester (BAMM) 

Invullen door de griffier 

voor  tegen  opmerkingen   
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